
Zápis ze schůze KSV ČVS 

konané dne 15.6.2022 od 10:30 v zasedačce ČVS, Bělohorská 19, Praha 6 

Přítomni: Hronek, Vyhlídal, Carba, Šlechta, Václavík, Kobliha, Šolc, Čuda, Bártová, Židů 

Omluveni: Vašina, 

Hosté: Ebert, 

Jednání zahájil předseda KSV ČVS Jan Hronek. Po kontrole úkolů ze zasedání z 3.2.2022 Jan Hronek 

konstatoval, že všechny úkoly byly splněny. 

Program a agenda  

- Jan Hronek zhodnotil setkání jubilantů v hotelu Pyramida 25.5.2022 – komentoval Vyhlídal, 

Carba – bylo zkonstatováno, že vše proběhlo ke spokojenosti všem 

- Jiří Carba konstatoval, že postupné předávání ocenění k 100 letům volejbalu probíhá 

- Jan Hronek zadal J.Carbovi, aby zajistil předání letošního ocenění lidem, kteří nemohli dostavit 

na setkání jubilantů 

- Zdeněk Šolc informoval o průběhu MČR 50+ 

- Dana Bártová informovala o MČR seniorek 40+ v Chabařovicích 

- Jan Hronek zadal J. Carbovi, aby zjistil u ekonoma ČVS stav čerpání rozpočtu KSV k 30.6.2022 

- Mirek Vyhlídal a J. Carba informoval, že vzhledem ke změně stanov nebude možné spojovat 

setkání jubilantů během Valné hromady a bude potřeba připravit plán pro další roky 

- Jan Hronek informoval, že další termín schůze bude upřesněn během prázdnin 

Různé z diskuze : 

- Diskutovaly se možnosti založit MČR 60+, turnaje společně s SVK 

- Možnosti vstupenek na MS v NED 

- J. Carba informoval o letošních akcích reprezentačních výběrů 

 

Zapsal : Jiří Carba 

Schválil : Jan Hronek 

Obdrží : Marek Pakosta, Ivan Iro, Radek Hacaperka a členové komise 


